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Spørgsmål nr. S 256 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Uddannelses- og forskningsministeren 

Dato: 8. november 2024 

Stillet af: Lise Bertelsen (KF)  

Vil ministeren svare på, om hun mener, at det er hensigtsmæssigt, at det 

faste forsknings- og udviklingstilskud til erhvervsakademier og 

professionshøjskoler fordeles på baggrund af STÅ-tal for 2011, når der er 

mere retvisende og nyere tal tilgængelige?  

(Spm. nr. S 256). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på lise.bertelsen@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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S 256  

2024-25


